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Na mój dyżur stawiła się reprezentacja mieszkańców ulicy Wiewiórczej 
zmagających się od lat z bardzo złym stanem technicznym tej ulicy. 

Jakie działania były do tej pory przez Urząd Miasta Zgierza podejmowane w tej sprawie? 

Ile razy w roku dokonywane jest równanie ulicy i jaką technologią? 

Czy była dokonywana wstępna wycena realizacji trwałego utwardzenia ulicy 
Wiewiórczej? Jeśli tak, jakie były to wartości, jak można to oszacować na dzisiaj? 

Jaką perspektywę czasową na realizację utwardzenia ulicy Pan Prezydent widzi swoich 
analizach? 


